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: * 01" 3471 / píší/v:;v souladu s informačním zákonem žádám o poskytnutí náslědeíčích“informac1' „,
starostu a zároveň paní Královou (od obou, ať se nevymlouvá státní správa
na samosprávu) a žádám o zaslání odpovědi na emailovou adresu
radomir©orkac.cz, nikoliv do datové schránky (což je požadavek v souladu s
informačním zákonem).

1. Zašlete mi email (aby z něj bylo patrné, kdo, kdy a komu ho posílal),
který jste zaslali společnosti Haskoning DHV CZ s.r.o, aby posoudila
navržené technologie a ceny mostu přes Ščučí (stavba chodníku k hasičárně).
2. Zašlete mi stanovisko dané firmy k dané věci, které je nutné pro
zařazení stavby chodníku k hasičárně do rozpočtu pro příští rok 2020.
3. Byl již zařazen požadavek na stavbu chodníku k hasičárně do rozpočtu na
příští rok?

4. Kdy byla s tímto stanoviskem srozuměna RMOb a kdy ZMOb, pokud nebyli,
prosím o informaci/stanovisko, proč toto paní Králová či pan starosta tak
neučinil.

(7.9. 2029) Jan Socha —>_

0 odpověď jsme požádali starostu MOb Hrabová p. Trávníčka.

Citujeme: „S paní Královou jsme se dohodli, že oslovím společnost Haskoníng
DHV CZ s.r.o., která má dlouholeté zkušenosti s plánováním a projekcí
cyklostezek na území našeho města (v rámci kterých projektuje i mostní
konstrukce). Zmíněné společnosti byla zaslána projektová dokumentace s
žádostí o posouzení navržené technologie a ceny mostku přes Ščučí. Dle
informace jednatele společnosti je navrženo kvalitní technické řešení, kdy
vysoká cena tomuto řešení odpovídá. Levnější řešení je, dle sdělení, možné,
sníží ale kvalitu a především životnost. Tato stavba není součástí
schváleného rozpočtu na tento rok".

S pozdravem

Ing. Jan Socha tajemník ÚMOb Hrabová

  


